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För åtta år sedan då Sverige aktivt gick in för att bygga ut
optiska  fibernät  deklarerade  staten
(=kommunikationsministeriet)  att  “marknaden  skall  sköta
utbyggandet”. Och det har “marknaden” gjort, dvs. ingenting
har  hänt.  Något  litet  byanät  här  och  där  –  främst  i
Österbotten finns det men annars hör Finland till Europas
nollor på det här området medan Sverige är nästbäst i hela
världen.

 

Man kan ju inte kräva av en minister att han/hon skulle förstå
nånting av sitt område – de är politiker – men tjänstemännen
på ministeriet borde upplysa ministern om vad som händer. Där
misslyckades  ministeriet  totalt.  Det  sitter  gamla
telefongubbar som inte har en blekblå aning om vad ett datanät
är för nånting – de tror att det är ett telenät. Och då de
därtill var marknadsfanatiker (marknaden skall göra allt) så
gick det som det gick.

Under åtta år har teleoperatörerna gjort ingenting – precis
som jag förutspådde –  så nu kan FICOM dra något gammalt över
sej.  Nå,  under  det  senaste  året  har  vissa  små  operatörer
fattat att 100 år av kopparkabel är slut och det gäller att
bygga fibernät för att helt enkelt överleva. Det fattade först
Vasa Läns Telefon men också Lovisa och Karis har börjat bygga
fiber.

Visst har de fått krypa till korset men det blev dyrt för
Finland ! Vi förlorade den ledning Nokia skaffat oss och hör

https://hindersby.net/nywp/?p=76


till nollorna i Europa ifråga om fiberanslutningar.

Ingen idé att upprepa allt jag skrivit förut. Läs de andra
artiklarna under Datanät !

(Man får vara antingen envis eller dum men inte bådadera på en
gång – och i det här fallet har staten varit både envis och
dum …)

 

 


